

## 诗歌选集第 446 首

446 【谁是在主这边】

[Listen to Midi](#)

(一)谁是在主这边？谁要事奉王？谁要作祂助手，去为祂救亡？谁要撇开世界，去为主争战？谁是在主这边，跟随主向前？借着祢的救赎，并借祢恩典，可爱、荣耀救主，我在祢这边。

(二)参加主的军队，欢乐去争战，不是为着荣耀，不是为冠冕；乃是因着主爱激励我向前；我既蒙祂恩待，该在祂这边。借着祢的救赎，并借祢恩典，可爱、荣耀救主，我在祢这边。

(三)祢已将我救赎，作祢的子民，乃是用祢宝血，不是用金银；凡來跟从祢者，得福都无限；祢使我们甘愿且自由向前。借着祢的救赎，并借祢恩典，可爱、荣耀救主，我在祢这边。

(四)战争虽会凶猛，仇敌也强悍；但是主的军队，无人能去散。在祂大纛之下，必定能得胜，因祂真实、不变，奏凯已确定。借着祢的救赎，并借祢恩典，可爱、荣耀救主，我在祢这边。

(五)蒙主选为兵丁，在今世争战，我当完全忠心，随元帅向前；如此服事我王，切勿变冷淡，守住高贵身份，忠贞又勇敢。借着祢的救赎，并借祢恩典，可爱、荣耀救主，我在祢这边。

**(1) Who is on the Lord's side? who will serve the King? Who will be His helpers, other lives to bring? Who will leave the world's side? Who will face the foe? Who is on the Lord's side? Who for Him will go? By Thy grand redemption, by Thy grace divine, we are on the Lord's side; Savior, we are Thine.**

**(2) Not for weight of glory, not for crown and palm, enter we the army, raise the warrior psalm; but for love that claimeth lives for whom He died; he whom Jesus nameth must be on His side,By Thy grand redemption, by Thy grace**

divine, we are on the Lord's side; Savior, we are Thine.

(3) Jesus, Thou hast bought us, not with gold or gem, but with Thine own life-blood, for Thy diadem; with Thy blessing filling each who comes to Thee, Thou hast made us willing, Thou hast made us free. By Thy grand redemption, by Thy grace divine, we are on the Lord's side; Savior, we are Thine.

(4) Fierce may be the conflict, strong may be the foe, but the King's own army none can overthrow. Round His standard ranging victory is secure, for His truth unchanging makes the triumph sure. By Thy grand redemption, by Thy grace divine, we are on the Lord's side; Savior, we are Thine.

(5) Chosen to be soldiers in an alien land: chosen, called, and faithful, for our Captain's band; in the service royal let us not grow cold; let us be right loyal, noble, true, and bold. By Thy grand redemption, by Thy grace divine, we are on the Lord's side; Savior, we are Thine.

Francis Ridley Havergal 1836-1879 England